

AAN  
Belangstellenden

DATUM

28 juli 2023

VERSLAG VAN VERGADERING

Tactisch overleg TR en VTH

VERGADERDATUM

24 juli 2023

BEHANDELD DOOR

Behandeld door William

CONTACTGEGEVENS

BLAD

1 van 3

## 1 Opening en mededelingen

- Martin opent de vergadering.
- Door afwezigheid van enkele product owners is er deze keer minder aandacht voor releases en IPLO meldingen
- Verder geen mededelingen.

## 2 Verslag vorig overleg

- Het verslag wordt niet in de mail meegestuurd, maar is wel zoals gebruikelijk te vinden op het Ontwikkelaarsportaal bij de stukken van de betreffende vergadering.

## 3 Standaarden

Paul bespreekt de voorgestelde wijzigingen. Zie ook de PowerPoint presentatie.

### 3.1 STAM 2.0 uitfaseren

- Paul behandelt de informatie uit de presentatie.

### 3.2 STAM 4.0

- Paul behandelt de informatie uit de presentatie.
- Breaking changes worden gebundeld in 4.0

#### 3.2.1 Reacties

- Paul vraagt naar reacties over de planning
- Arnold meldt verwarring en commotie over de impact van conceptverzoek voor leveranciers van VTH systemen en vraagt of dit tot herziening heeft geleid.
- Martin was niet op de hoogte van de commotie.
- Martin meldt dat de reden om dit door te voeren de ambiguïteit van de term 'omgevingsoverleg' is.
- Erwin kan de STAM 3.0 documentatie nergens vinden
- Paul zegt dat de wijzigingen zijn beschreven in meegestuurde stukken en XSD<sup>1</sup> en dat de daaruit voortvloeiende STAM 3.0 documentatie z.s.m. wordt geschreven en opgeleverd op de IPLO-site.
- Erwin vindt door het uitblijven van de documentatie de tijd voor leveranciers om te anticiperen erg kort is voor een release die over anderhalve maand wordt uitgerold.
- Er zijn eind augustus 2 netwerksessies over 'Conceptverzoek' gepland door VNG. Roger Nijsten deelt de link: <https://vng.nl/agenda/vth-netwerksessie-instellen-conceptverzoek>

<sup>1</sup> Alle genoemde stukken zijn te vinden op

<https://aandeslagmetdeomgevingswet.nl/ontwikkelaarsportaal/presentaties-documenten/presentaties-stam-sttr-3e-4e-kwartaal-2023/>

### 3.2.2 Issuelijst

- Paul benoemt het overzicht van de issues op de standaard. De issuelijst van de standaarden is verbeterd en bij de stukken is meegeleverd. De rode tekst zijn de recente aanvullingen.
- Dit zijn issues die in de pijplijn zitten van ontwerp t/m geïmplementeerd. Als issues opgepakt gaan worden, wordt dat gedeeld. Deze lijst verdient een vaste plek op het Ontwikkelaarsportaal.

### 3.3 STTR 2.0

- Paul behandelt de informatie uit de presentatie.
- Er is één aanpassing in de verificaties (rood gemarkeerd) die niet nodig blijkt omdat op een andere wijze hieraan voldaan wordt.
- Aanvulling (zie stukken) een nieuwe versie STTR 1.5 zal worden uitgerold tegelijk met STTR 2.0, waardoor dezelfde XSD zowel voor STTR 1.5 als STTR 2.0 gebruikt kan worden.
- Ook hiervoor geldt dat de definitieve documentatie nog moet worden geschreven en z.s.m. gepubliceerd wordt op IPLO.

## 4 Toepasbare regels

- Mohamed behandelt de informatie uit de presentatie.
- Er volgt nog een mail waarin onderstaande onderwerpen worden uitgevraagd. Aanvulling: deze mail is op 2 augustus naar leveranciers Toepasbare regels verstuurd.

### 4.1 Ongedocumenteerde trailing slashes:

- De leveranciers wordt om reactie gevraagd.
- Karl vraagt of dit ook geldt voor andere API's (bijv. Verzoek afhandelen) geldt en dat wordt bevestigend beantwoord.

### 4.2 Omgevingsoverleg wordt conceptverzoek

- Manuel vraagt of beide gehanteerd kunnen worden en dat wordt bevestigd. Op termijn zal de oude variant verdwijnen.
- Ben vraagt of dit ook tot wijzigingen in andere API's leidt. Antwoord: Dit wordt overal vervangen.

### 4.3 Uitsfaseren application/raw +json endpoints

- Geen impact voor leveranciers, anders dan nieuwe versienummers in url's en swaggers
- Leveranciers betwijfelen dat het geen impact heeft. Mohammed komt hierop terug.

### 4.4 Mededelingen

- Mohamed stelt de vraag aan leveranciers waarom er generieke queries (getAll zonder filter) worden uitgevoerd. Met de breaking change (Conceptverzoek) wil het team gelijktijdig een filtering verplicht stellen. Graag nagaan of en waarom ongefilterde uitvragen worden gebruikt. Graag reageren naar Mohamed.

### 4.5 Reacties

- Manuel vraagt zich af of er een instructie/communicatie komt voor de bevoegd gezagen om toekomstige vragenbomen (vanaf 1-1-2024) in de productieomgeving te muteren.
- Martin zegt dit te gaan uitzoeken.

- Manuel vraagt hoe dit gecommuniceerd gaat worden. Er wordt nu op veel verschillende kanalen iets gemeld.
- Martin gaat kijken hoe dit uniformer ingericht kan worden.

## 5 Update stand van zaken draaiboek naar IWT

- Martin heeft recentelijk een draaiboek gekregen, maar nog geen gelegenheid om een presentatie te maken. Dit zal z.s.m. met de leveranciers gedeeld worden.
- Manuel vraagt aandacht voor:
  - o Wat is de rol van leveranciers
  - o Zowel voor als na IWT
  - o Onderlinge communicatie
  - o Risico inventarisatie
- Martin gaat dit verder uitwerken
  - o Verhoogde dijkbewaking
  - o Capaciteit van dienstverlening
  - o Calamiteitenbeheersing
  - o Wat gaat er gebeuren? In gesprek met de koepels.
    - Komt er een hoos aan verzoeken onder oude regime?
    - Hoos aan vragen bij IPLO

## 6 IP-adressen DSO-LV

Nathalie geeft een presentatie n.a.v. de berichtgeving over de ip-adressen.

De informatie hierover is ook vindbaar op Aandeslagmetdeomgevingswet en het Ontwikkelaarsportaal:

- <https://aandeslagmetdeomgevingswet.nl/actueel/nieuws/2023/juli/ip-adressen-dso-veranderen/>
- <https://aandeslagmetdeomgevingswet.nl/ontwikkelaarsportaal/actueel/nieuws/nieuwsberichten/voeg-nieuwe-ip-adressen-dso-toe-whitelist/>
- <https://aandeslagmetdeomgevingswet.nl/ontwikkelaarsportaal/dso/dso/omgeving-specifieke-informatie/>

## 7 Binnengekomen meldingen IPLO voor Toepasbare Regels

- Robert meldt dat er lopen wat acties over decentrale regelgeving in relatie tot Maatregelen op maat. Het is nog onduidelijk hoe dit moet landen in het stelsel. Geen verdere informatie.

## 8 Rondvraag en sluiting

- Annetje vraagt wat er op PRE gaat gebeuren. Wordt de bruidsschat vervangen?
- Bart meldt:
  - o De uitrol staat gepland 25, 28 en 29 augustus in 3 batches.
  - o Laat voor 21-8 weten als je de bruidsschat niet wilt laten vervangen omdat je er zelf teveel aan gewijzigd hebt en die wijzigingen niet kwijt wilt raken.
  - o Welke gemeente wanneer gepland worden zal nog over gecommuniceerd worden.
- Ben vraagt wat centraal aanspreekpunt voor vragen van leveranciers. Antwoord: dit is het IPLO.
- Martin sluit de vergadering.
  
- Het volgend overleg is gepland op maandag 28 augustus.